
Nummer Soort Datum Indiening Deadline Toezegging 

Portefeuillehouder

Onderwerp Afdeling Afhandeling 

Portefeuillehouder

2017-69 T 24-okt-17 voor oktober 2018 Kreukniet, R. Robert zegt toe in de loop van 2018 tijdens een orientatieavond nog eens 

dieper in de riolering te duiken waarbij ook gekeken wordt naar de lasten van 

vergelijkbare gemeenten

Nooijer/Michielse

2017-70 T 24-okt-17 voor 1 februari 2018 Witte, J. de Jolanda zegt toe met een gefaseerd voorstel terug te komen om een 

duurzame oplossing voor een evenemententerrein te realiseren. Uitgangspunt 

is dat het evenemententerrein al in 2018 gerealiseerd kan worden. Een aantal 

andere opties wordt nog bekeken (o.m. parkeerterrein Develpark, VVGZ, 

achter het zwembad) Dit kan op korte termijn gebeuren,voor een bredere 

afweging is iets meer tijd nodig.

Schultink

2017-79 T 31-okt-17 1 februari 2018 Schrijer, D. Dominic Schrijer zegt toe terug te komen bij de raad op de financiering van de 

onderhoud van de waterputten door de Veiligheidsregio in de spoorzone 

Groenewegen Afgehandeld

2017-85 T 21-nov-17 21 maart 2018 Kreukniet, R. Robert zegt uit te zoeken waarom er een nieuwe parkeermeter geplaatst is op 

het Maasplein/Veerplein  en of dit haaks staat op ons parkeerbeleid. 

Groenewegen

2018-03 T 23-jan-18 op 5 februari Kreukniet, R. Robert zegt toe nader onderzoek te doen naar de parkeerbehoefte van de 

gebiedsgebonden vrachtwagens en met oplossingen te komen om de het 

parkeren van vrachtwagens toekomstbestendig te maken met beperkte 

parkeeroverlast. (n.a.v. krediet vrachtwagenparkeerplaats)

Groenewegen

2018-06 T 23-jan-18 voor 1 mei 2018 Kreukniet, R. Op een vraag van D66 over de bestrating bij de ingang van Walburg aan de 

kant van het Carillon zegt wethouder Kreekniet toe ter plekke te gaan kijken 

wat we tijdelijk kunnen doen en daar waar het gevaarlijk is op te pakken met 

lapmiddelen.

Michielse

2018-08 T 13-feb-18 voor 1 juni 2018 Schrijer, D. Dominic zegt toe op een vraag van het CDA informatie van Prorail over het 

inschatten van de risico's bij vervoer van gevaarlijke stoffen aan de raad toe 

te sturen  

Groenewegen

2018-09 T 13-feb-18 voor 1 juni 2018 Dongen, J. van Jacqueline  zegt toe op een vraag van ABZ naar de klachten over 

toenemende geluidsoverlast op het spoor uit te zoeken hoe dit zit.

Groenewegen

2018-10 T 13-feb-18 voor 1 juni 2018 Schrijer, D. Dominic zegt toe op een vraag van ABZ over het vlaggenprotocol dat het 

landelijke protocol over vlaggen en de plaatselijke uitvoering hier van aan de 

raad toe gezonden wordt. Ook wordt valbeveiliging  aangebracht zodat weer 

op het gemeentehuis gevlagd kan worden.

Nooijer

2018-10a S 30-jan-18 5 maart 2018 2018-5 Kan er aandacht kan komen op een integrale wijze voor dit kleine 

stukje gebied (afslag en Stationsweg

Groenewegen

2018-11 T 13-feb-18 voor 1 juni 2018 Kreukniet, R. Robert zegt toe kritisch te kijken naar de borden bij de ingang van de 

gemeente of ze verwijderd en/of schoongemaakt kunnen worden .

Michielse

2018-12 T 13-feb-18 voor 1 maart 2018 Schrijer, D. Dominic Zegt toe op een vraag van de ZPP de brief van de Stichting 

Alzheimer  over een dementievriendelijk stembureau onder aandacht te 

brengen van het team verkiezingen. 

Leenders

2018-13 S 20-feb-18 8 maart 2018 2018-6 Geluidsoverlast/vergunning feest Develpaviljoen Leenders

2018-14 T 13-mrt-18 Vóór 1 juni 2018 Kamsteeg, A. Aaike zegt toe op een vraag van D66 een verslagje te maken van de 

gesprekken over de stand van problemen met de verwarming aan het P.J. 

Oudplein van de heer de Veth  

Groenewegen

Overzicht toezeggingen

T= Toezegging

M= Motie

S= Schriftelijke vraag



2018-15 T 13-mrt-18 Vóór 1 juni 2018 Kreukniet, R. Robert zegt toe op een vraag van D66  over de opgang naar de 

expositieruimte (kan er iets van een railing komen en/of een loopplank voor 

mensen die niet zo goed ter been zijn) te gaan kijken voor zolang dit nog niet 

structureel opgelost is of er iets gedaan kan worden. Overigens zijn 

berekeningen gemaakt, dit is in behandeling bij de monumentencommissie. 

Groenewegen

2018-19 T 13-mrt-18 27 april 2018 Schrijer, D Dominic zegt aanvullend toe op het aanbrengen van valbeveiliging dat met 

koningsdag de vlag in ieder geval weer op het gemeentehuis zal wapperen.

Michielse

2018-20 T 13-mrt-18 Vóór 21 maart 2018   Schrijer, D Dominic zegt toe op de vraag van de ZPP op het schrijven van de Stichting 

Alzheimer over dementievriendelijk stemmen dat de ZPP deze week hier nog 

een verslag van krijgt.

Schultink

2018-21 T 13-mrt-18 Vóór 1 juni 2018 Kreukniet, R. Robert zegt toe terug te komen op een vraag van het CDA over een vraag die 

een inwoner heeft gesteld die bij de Werf woont. Het gaat over de opgang 

naar de dijk waar een railing is die zo breed is dat je, je er niet aan vast kunt 

houden.

Michielse

2018-22 M 13-mrt-18 Schrijer, D Motie vreemd aan de orde van de dag

Motie verkiezingscampagne 

Ingediend door het CDA 

De raad, Constaterende dat:

- De mogelijkheden voor politieke partijen om campagne uitingen in de 

openbare ruimte te doen, beperkt zijn. 

- Dit slechts voor minder dan twee weken gereguleerd mogelijk is.

- Er slechts 5 openbare publicatieborden in Zwijndrecht zijn, 

Overwegende dat :

- De gemeente hiermee uitstraalt verkiezingen niet belangrijk te vinden.

- Dit geen bijdrage levert aan de zichtbaarheid van de politiek in Zwijndrecht

- Burgers zich afvragen of er wel verkiezingen zijn in Zwijndrecht

- Mogelijke verrommeling, slechts beperkt blijft tot 4 weken in de 4 jaar.

Roept het college op:

- Zo spoedig mogelijk na de verkiezingen, tot een herijking van de campagne 

afspraken te komen waarbij het uitgangspunt is dat politieke partijen een 

periode van 4 weken zelf reclame-uitingen kunnen doen in de openbare 

ruimte en niet afhankelijk te zijn van de door een derde geëxploiteerde 

reclameborden.

Voor: ABZ, CDA VVD, D66, PvdA en ZPP 

Tegen: GroenLinks en ChristenUnie-SGP 

De motie is aangenomen 

Leenders

2018-24 T 24-apr-18 1 september 2018 de Witte, J. Jolanda zegt toe de gestelde vragen in de evaluatie van het mantelzorg 

compliment mee te nemen en na overleg met de raad in een oriëntatieavond 

terug te komen bij de raad met een voorstel.   

Schultink

2018-25 T 24-apr-18 26 april 2018 Schrijer, D Dominic zegt toe op de vraag van het CDA over het verkeersbord: "Deze weg 

is afgesloten op 27 april van 18.00 tot 24.00", uit te zoeken van wie het bord 

is en voor wie het bedoeld is.

Michielse

2018-26 T 24-apr-18 1 juli 2018 Schrijer, D Dominic zegt toe terug te komen en vooruit te kijken op de 

opkomstbevordering voor de verkiezingen en hierbij de vraag van het CDA te 

betrekken over het hangen van pamfletten in de buitenruimte.

Leenders



2018-27 M 24-apr-18 1 juni 2018 van Dongen, J. Motie sluiting velden vv Heerjansdam

Ingediend door D66

De raad roept het college op :

Om een uitzondering te maken voor veld B en D van de vv Heerjansdam, en 

voor deze velden een  aangepaste sluitingstermijn  aan te houden. Daardoor 

kunnen ze dan oefenen en hun bekerwedstrijden thuis spelen.

De sluitingsperiode is dan van 11 juni t/m 17 augustus

De motie wordt niet in stemming gebracht 

Toezegging: Wethouder van Dongen zegt toe zich in te zetten voor het 

oplossen van de bezwaren die er leven rondom de sluitingstermijn van de 

velden van voetbalvereniging Heerjansdam (25 april is er een gesprek 

hierover) en uit te zoeken of dit ook speelt bij andere verenigingen. 

Michielse

2018-28 T 15-mei-18 15 juni 2018 Kamsteeg, A. Aaike zegt toe nog terug te komen op het waterbesluit. (Betreft : gewijzigd 

vaststellen 3e herziening bestemmingsplan buitengebied, Lindtsebenedendijk 

183)

Groenewegen

2018-29 T 15-mei-18 1 juli 2019 Dongen, J. Jacqueline zegt toe na een jaar met elkaar om tafel te zitten om te kijken hoe 

het Privacybeleid Drechtsteden werkt  en hoe de functie 

gegevensbescherming zich ontwikkeld

Nooijer

2018-30 T 15-mei-18 1 november 2018 Schrijer, D Dominic zegt toe met betrekking tot het Rapport rekenkamercommissie "Kan 

ik nog iets voor u doen?" :

- Aandacht te besteden aan het updaten en verspreiding van foldermateriaal 

onder andere bij de Vivera partners en aan de toegankelijkheid/leesbaarheid 

voor laaggeletterden 

- Aandacht te besteden aan de berichtgeving vanuit de meldlijn (niet 

communiceren dat het afgehandeld is terwijl de klacht voor de inwoner nog 

bestaat)

- Te komen met een concept communicatievisie met tijdslijnen wanneer de 

aanbevelingen vanuit de rekenkamercommissie op gepakt worden.

- Aandacht te besteden aan onderzoek via het panel over de manier en stijl 

van communiceren  

Schultink


